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SVENSKA MINIATURE AMERICAN SHEPHERDKLUBBEN 

 

 

Protokoll vid styrelsemöte 8, måndagen den 3 oktober 2022, gm Google Meet 
 

Närvarande: Carina Berglund, Elina Ryberg, Annette Eriksson, Anna Lindahl, Linda Lidström, 

Madeleine Bernhardsson  

Frånvarande: Felicia Huss, Linnea Brunzell, Rickard Rundquist 

 

1) Mötets öppnande 

Carina öppnar mötet 

 

2) Val av sekreterare 

 Annette skriver protokoll 

 

3) Val av justerare 

Anna justerar 

 

4) Senaste protokoll 

Vi gick igenom protokoll från 4 juli och 11 september 

 

5) Skrivelser 

Erbjudande om Reduca som är en portal för styrelsearbete.  

Beslut: Vi ska ansluta oss och testa en månad. Annette fixar. 

 

SKK vill ha in info om medlemsavgifter för 2023 senast 31/10. Felicia ska rapportera de 

avgifter som bestämdes på årsmötet. Carina påminner Felicia 

 

6) Medlemmar/Medlemshantering 

Ingen ny rapport  

  

7) Ekonomi 

192 000 på kontot. 

 

8) Inför årsmötet 

Vi behöver börja förbereda materialet till årsmötet i god tid: 

Verksamhetsplan: 

- Folder och affisch ska tas fram för att användas till utställningar, rastorg och 

SMASKgruppernas träffar. Anna – pratar med en av sina valpköpare som är digital 

formgivare. 
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- Medlemsmöte: med klubbinfo och info från SKK om BPH, Carina kontaktar Linda S och 

försöker få till det. SKK får föreslå datum. 

- Vallningskurser: Vi behöver boka upp flera tillfällen. Annette ska göra det. 

- Planera utställning: Måste påbörjas 

- Planera MyDog jan-2023: Elina kollar om hon kan få ihop en grupp 

- MASläger: Kanske Linnea har tankar om det? 

- Aktivitetsgrupper: Kan vi få bättre fart på dem? 

- SMASKshopen: Felicia vill köpa in mer, Anna föreslår ett par olika böcker 

- Ta fram checklista för uppfödare: Anna och Linda har idéer. 

- Dokumentera ansvarsfördelning i styrelsen: Inget gjort ännu. 

 

  

9) SMASKblad 

 Nästa blad är på gång och ska göras klart av Linnea.  

 

10) Webbsida 

Säkerhetskopian om hemsidan behöver uppdateras. De kan inte sparas i dropbox. 

Annette undersöker 

 

11) Aktivitetsgrupper 

 SMASK Mitt har genomfört BPH med 5 deltagare och SMASK i Väst har genomfört BPH 

med 7 deltagare. Carina tar kontakt med aktivitetsgrupperna för att höra om de behöver 

mer hjälp. 

  

12) BPH 

 Vi har ca nu 227 registrerade BPH vilket betyder att vi kommer att få en fördjupad 

analys från SKK.  

Carina tar kontakt med Linda Samson om att få Mentalpoolen från SKK att delta på 

medlemsmöte och prata om BPH. 

 

13) Vallning 

 En MAS har gjort HWT. Carina kontaktar henne för att få göra reportage till SMASKnytt 

 

14) Utställning 

 Utvärdering:  

- Vi behöver en ansvarig för att driva och förbereda nästa utställning 

 

15) MASträffar/föreläsningar 

Vi har planerat att ha fler föreläsningar samt medlemsmöte under året: 

Förslag:  

- Medlemsmöte med genomgång av BPH. Se punkt 12 ovan. 

- Anna kollar ett föredrag om grooming  
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16) Sjukdomar/rasens hälsa/RAS 

Linda och Elina vill att styrelsen beslutar om SMASK ska ha som krav att importerade hundar 

ska styrka NBT-anlaget med DNA-intyg. 

Beslut: Linda och Elina ska ta fram ett material med bakgrund och argument så att vi kan ta 

ett beslut i styrelsen. Materialet läggs upp i Facebookgruppen och vi eventuellt till beslut på 

ett extra inkallat styrelsemöte. 

 

Förslag från danska Kennelklubben att ändra beteckningen på olika svanslängder. Rickard 

har fått i uppdrag att undersöka frågan med SKK, hur det ska det gå till och så vidare. 

Hundar med neurologisk sjukdom: Vi ska be Linnea berätta vad hon vet och vad klubben 

gjort tidigare. 

RAS: Vi har nu skickat in RAS till SKK och väntar på att få en granskare utsedd. 

 

17) Övrigt 

Deltagande på Stockholmsmässan: SMASK ska ha en monter på Stockholmsmässan och det 

finns en grupp som arbetar med tema och förberedelser. Carina deltar i gruppen. Vi har 

utrymme i budgeten för att kunna skapa en snygg monter och ett bra material. Det mesta av 

materialet i montern kan sedan återanvändas även på MyDog. 

 

Deltagande på MyDog: Vi vill ha en monter om det finns tillräckligt många som kan driva 

förberedelser och sitta i montern. Elina undersöker vidare om det finns någon som kan ta 

det ansvaret. 

   

 

18) Nästa möte 

 7 november 19.30 därefter 5 december.  

 

19) Mötet avslutas 

 

 

     

Ordf: Carina Berglund  Sekr:  Annette Eriksson  Just:  Anna Lindahl 
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- Medlemsmöte: med klubbinfo och info från SKK om BPH, Carina kontaktar Linda S och 


försöker få till det. SKK får föreslå datum. 


- Vallningskurser: Vi behöver boka upp flera tillfällen. Annette ska göra det. 


- Planera utställning: Måste påbörjas 


- Planera MyDog jan-2023: Elina kollar om hon kan få ihop en grupp 


- MASläger: Kanske Linnea har tankar om det? 


- Aktivitetsgrupper: Kan vi få bättre fart på dem? 


- SMASKshopen: Felicia vill köpa in mer, Anna föreslår ett par olika böcker 


- Ta fram checklista för uppfödare: Anna och Linda har idéer. 


- Dokumentera ansvarsfördelning i styrelsen: Inget gjort ännu. 


 


  


9) SMASKblad 


 Nästa blad är på gång och ska göras klart av Linnea.  


 


10) Webbsida 


Säkerhetskopian om hemsidan behöver uppdateras. De kan inte sparas i dropbox. 


Annette undersöker 


 


11) Aktivitetsgrupper 


 SMASK Mitt har genomfört BPH med 5 deltagare och SMASK i Väst har genomfört BPH 


med 7 deltagare. Carina tar kontakt med aktivitetsgrupperna för att höra om de behöver 


mer hjälp. 


  


12) BPH 


 Vi har ca nu 227 registrerade BPH vilket betyder att vi kommer att få en fördjupad 


analys från SKK.  


Carina tar kontakt med Linda Samson om att få Mentalpoolen från SKK att delta på 


medlemsmöte och prata om BPH. 


 


13) Vallning 


 En MAS har gjort HWT. Carina kontaktar henne för att få göra reportage till SMASKnytt 


 


14) Utställning 


 Utvärdering:  


- Vi behöver en ansvarig för att driva och förbereda nästa utställning 


 


15) MASträffar/föreläsningar 


Vi har planerat att ha fler föreläsningar samt medlemsmöte under året: 


Förslag:  


- Medlemsmöte med genomgång av BPH. Se punkt 12 ovan. 


- Anna kollar ett föredrag om grooming  
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16) Sjukdomar/rasens hälsa/RAS 


Linda och Elina vill att styrelsen beslutar om SMASK ska ha som krav att importerade hundar 


ska styrka NBT-anlaget med DNA-intyg. 


Beslut: Linda och Elina ska ta fram ett material med bakgrund och argument så att vi kan ta 


ett beslut i styrelsen. Materialet läggs upp i Facebookgruppen och vi eventuellt till beslut på 


ett extra inkallat styrelsemöte. 


 


Förslag från danska Kennelklubben att ändra beteckningen på olika svanslängder. Rickard 


har fått i uppdrag att undersöka frågan med SKK, hur det ska det gå till och så vidare. 


Hundar med neurologisk sjukdom: Vi ska be Linnea berätta vad hon vet och vad klubben 


gjort tidigare. 


RAS: Vi har nu skickat in RAS till SKK och väntar på att få en granskare utsedd. 


 


17) Övrigt 


Deltagande på Stockholmsmässan: SMASK ska ha en monter på Stockholmsmässan och det 


finns en grupp som arbetar med tema och förberedelser. Carina deltar i gruppen. Vi har 


utrymme i budgeten för att kunna skapa en snygg monter och ett bra material. Det mesta av 


materialet i montern kan sedan återanvändas även på MyDog. 


 


Deltagande på MyDog: Vi vill ha en monter om det finns tillräckligt många som kan driva 


förberedelser och sitta i montern. Elina undersöker vidare om det finns någon som kan ta 


det ansvaret. 


   


 


18) Nästa möte 


 7 november 19.30 därefter 5 december.  


 


19) Mötet avslutas 
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